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Besluitenlijst Domeinvergadering Economie & Cultuur 

25 juni 2025 
 
Aanvang:  17:00 uur 
Vergaderlocatie: Groene Kamer  
Domeinvoorzitter: Bert Jongen 
Domeingriffier:  Wil Voorter  
 
Aanwezige fracties (13): SPM, GroenLinks, D66, CDA, PvdA, VVD, Partij Veilig Maastricht, Partij voor 
de Dieren, VOLT, SP, Maastricht van Nu, 50PLUS, SAB, M:OED, Liberale Partij Maastricht, Forum voor 
Democratie. 
 
Aanwezige domeinleden (14): Jos Boelen (SPM), Harry Mevissen (SPM), Lex Vos (GroenLinks), Thomas 
Gardien (D66), Luc Schoonbrood (CDA), Addie Redmeijer (PvdA), Pascal Ruijters (Partij Veilig 
Maastricht), Calvin Klein (VVD), Anne de Graaf (PvdD), Lore Eckelmans (Volt), Jack van Gelooven (SP), 
Annemiek Meijer-Coninx (50Plus), John Gunther (SAB), Marie-Dieudonne Klassen (Maastricht van Nu). 
 
Aanwezig college: Wethouder Mackus. 
 

Gasten/ambtenaren (die het woord hebben gevoerd): Sammie Pierik (beleidsmedewerker 

Economie en Cultuur 

 
Opening en vaststellen agenda 
De voorzitter constateert dat voldoende fracties aanwezig zijn voor het quorum en opent om 
17:00 uur de vergadering. Er is een afmelding ontvangen van wethouder Aarts. 
Het Domein kan instemmen met het voorstel van de voorzitter om de bijdragen over 
jaarrekening en kaderbrief tegelijk te doen per programma. Hiermee vervallen feitelijk 
agendapunt 1 en 2 want de Jaarstukken 2024 en de Kaderbrief 2026 komen beide aan de orde 
bij diverse programma-onderdelen. De agenda wordt aldus vastgesteld.  

 
Programmanummer 5: Cultuur, recreatie en Sport (m.u.v. 5.5. en 5.7) 
Het domein bespreekt de Jaarstukken en Kaderbrief voor wat betreft dit programma-
onderdeel, dit ter voorbereiding op de besluitvorming inzake beide stukken in de 
raadsvergadering van 1 juli 2025.  
Er worden onder andere vragen gesteld over de coördinatie en spreiding van evenementen, 
de behoefte aan ateliers (mede in relatie tot leegstand, onder andere in de Timmerfabriek) en 
een nieuw voetbalstation, welke door de portefeuillehouder en de ambtelijke ondersteuning 
naar tevredenheid worden beantwoord.  
De volgende vragen konden niet ter vergadering worden beantwoord en zullen vóór de 
raadsbehandeling op 1 juli 2025 schriftelijk worden beantwoord: 
• De vraag is het voordelige resultaat op programma 5 Sport, cultuur en recreatie, zijnde 

€ 2,667 mln. (V), nader te duiden en hierop te reflecteren. Is dit voordelige resultaat 
het gevolg van het niet bereiken van subsidieplafonds van subsidieregelingen voor de 
culturele sector? En als dat zo is, hoe komt het dat deze subsidiebudgetten niet worden 
uitgeput?  

• In beslispunt 2 van raadstuk 56-2025 wordt de raad gevraagd om het gerealiseerd 
saldo vast te stellen op € 18,315 mln. voordelig.  Klopt het dat het afgelopen jaar het 
saldo € 54 mln. voordelig was en dat er tussentijd (zijnde driemaal) middelen in 
reserves zijn gestort? Waarom loopt dit proces zo?  
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• In de Kaderbrief 2026 wordt geen melding gedaan van de duurzame ontwikkelings-
doelstellingen ook wel Sustainable Development Goals (SDG’s) van de Verenigde 
Naties. Waarom niet? Maastricht is namelijk een Global Goals Gemeente en omarmt 
daarmee de SDG’s. De raad houdt graag de ontwikkelingen op dit vlak in de gaten.   
Opgemerkt wordt dat de data op de website www.waarstaatjegemeente.nl in relatie 
tot de SDG’s niet actueel is. Wordt binnen de gemeentelijke organisatie standaard de 
SDG-indicatoren set van de VNG wel gehanteerd? Gezien het gegeven dat Maastricht 
een Global Goals Gemeente is: kan het college concreter en zichtbaarder uitvoering 
hieraan geven? 

• In relatie tot de effectindicatoren bij taakveld 5.1: in voetnoot 1 staat dat er in 
afstemming met andere programmaonderdelen is besloten in 2024 geen meting uit te 
voeren. Waarom vond er geen meting plaats?   

 
De voorzitter concludeert dat dit programma-onderdeel voldoende besproken is en rijp is voor 
behandeling in de raadsvergadering van 1 juli 2025. 

 
Programmanummer 3. Economie 
Het domein bespreekt de Jaarstukken en Kaderbrief voor wat betreft dit programma-
onderdeel, dit ter voorbereiding op de besluitvorming inzake beide stukken in de 
raadsvergadering van 1 juli 2025.  
Er worden onder andere vragen gesteld over de teruglopende werkgelegenheid bij callcenters 
en de voortgang bij de ontwikkeling van de campussen, welke door de portefeuillehouder naar 
tevredenheid worden beantwoord.  
De volgende vraag kon niet ter vergadering worden beantwoord en zal vóór de 
raadsbehandeling op 1 juli 2025 schriftelijk worden beantwoord: 

 Duurzaamheidsprestaties  
Grote industrieën en CSRD (Corporate Sustainability Reporting Directive). De industrie 
rapporteert op CSRD. Heeft de gemeente daar zicht op?  
Kleinere bedrijven en ESG (Environmental, Social and Governance). Rapporteren op 
ESG is niet verplicht, maar het kan wel worden gestimuleerd. Als bedrijven daarmee 
beginnen, kunnen ze vanuit concurrentieoverweging laten zien wij zijn zo bezig.   

 
De voorzitter concludeert dat ook dit programma-onderdeel voldoende besproken is en rijp is 
voor behandeling in de raadsvergadering van 1 juli 2025. 
 
Sluiting 
De voorzitter bedankt de aanwezigen en sluit om 17.53 uur de vergadering. 


